
Verslag  
Oudervereniging BS Scharn 
 
30-9-2024 
 
Aanwezig: Michèle, Joep (verslag), Diana, Nicole, Yvonne J., Kelly, Noëlle, Monique.  
Afwezig: Anneke, Sanne, Yvonne M, Aimee, Tom  
 

1) Opening 
- Michèle opent de Algemene Ledenvergadering om 19:07. Er hebben zich geen ouders 

van buiten de OV aangemeld.  

 

2) Goedkeuring notulen  
 

3) Jaarverslag 2023-2024 
- Michèle presenteert het jaarverslag. Dit zal via Social Schools worden gedeeld.  

 
4) Financieel jaarverslag 2023-2024 
- Joep presenteert het financieel jaarverslag bestaande uit een resultatenrekening en de 

balans. Over het afgelopen jaar is een positief resultaat behaald van € 2.148,-. Dit 
bedrag is toegevoegd aan het eigen vermogen.  

- Het financieel jaarverslag is op 19 september schriftelijk goedgekeurd door de 
kascontrolecommissie bestaande uit Yvonne Jongen en Suzanne Houtappel.  

- De vastgestelde resultatenrekening en de balans worden via Social Schools gedeeld.  
- Yvonne Jongen en Suzanne Houtappel worden bedankt voor hun bijdrage. Voor 

aankomend jaar is er een vacature voor twee nieuwe leden voor de 
kascontrolecommissie.  
 

5) Vaststellen ouderbijdrage 2024-2025 
- Besloten wordt om de ouderbijdrage te verhogen naar € 45,-. Dit voorstel is in april aan 

de MR voorgelegd en deze heeft hiermee ingestemd.  
- Joep stelt een begeleidende brief op bij het betaalverzoek voor de ouderbijdrage, waarin 

het besluit om de bijdrage te verhogen wordt toegelicht.  
 

6) Activiteitenplanning  
- De activiteitenplanning is opgesteld en gedeeld binnen de werkgroepen.  

 
7) Verkiezing bestuur  
- In de vergadering van 24 juni is een oproep gedaan aan de actieve leden om zich 

verkiesbaar te stellen als bestuurslid. Het zittende bestuur bestaande uit Michèle, Joep 
en Anneke heeft daarbij aangegeven nog een jaar door te willen. Er hebben zich geen 
tegenkandidaten gemeld. Zodoende wordt besloten dat het zittende bestuur in dezelfde 
samenstelling wordt benoemd voor het schooljaar 2024-2025.  
 

8) Rondvraag  



- Yvonne J: De kerstmarkt zal dit jaar worden uitgevoerd als een diner voor alle kinderen. 
De werkgroep zal een voorstel uitwerken inclusief begroting. Vraag om na te denken over 
sponsormogelijkheden om dit te kunnen bekostigen.  

- Yvonne J: de school zal worden afgebroken. Hier omheen zouden we activiteiten kunnen 
organiseren voor het goede doel en/of voor de activiteiten van de OV. We zouden een 
rondleiding voor oud-leerlingen kunnen organiseren, of bijvoorbeeld bakstenen kunnen 
verkopen. Actie allen: nadenken over mogelijke activiteiten.  

- Nicole: de shirts voor de schoolreis zijn aan vervanging toe. Nicole heeft diverse offertes 
opgevraagd voor T-shirts en hesjes. Actie Michèle: bespreken met directie of deze 
kosten voor rekening zijn van OV of school, en of we hiervoor sponsoring kunnen 
organiseren.  

- Diana: Kelly en Diana hebben met Gradus afspraken gemaakt over het gebruik van het 
sinterklaaskostuum. Actie Kelly/Diana: afspraken op papier zetten samen met Gradus.  
 
 

9) Sluiting  
- Michèle sluit de vergadering om 20.17  
- De volgende vergadering is gepland op 25 november.  


